

# Change of Customer Details Form(For Corporate Account) 更改客戶資料表格(公司戶)

Date 日期 (DD/MM/YYYY):

Please complete the form using a BLACK PEN and print in clear BLOCK LETTERS  
(請用黑色原子筆並以正楷填寫表格)

## Account Number 戶口號碼

□	□	□	□	□	□	□	□	□	□	□	□	□
---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---

For Office use only 本欄由公司填寫

Req. no.

## Account Details 戶口資料

Account Name 戶口名稱

Change of Customer Details 更改客戶資料  Add Customer Details 新增客戶資料  Delete Customer Details 刪除客戶資料

Contact Person 聯絡人資料	Note The contact person listed below will supersede all existing contact person(s) on record. 注意: 以下填寫的聯絡人將取代現有所有聯絡人紀錄。		<input type="checkbox"/> Mr 先生	<input type="checkbox"/> Mrs 太太	<input type="checkbox"/> Miss 小姐	<input type="checkbox"/> Ms 女士
	English Name 英文姓名	Job Title 職銜				
	Telephone Number 電話號碼	Email Address 電郵地址				
	Address 地址					
	Postal Code 郵政編號	<input type="checkbox"/> Australia 澳洲	<input type="checkbox"/> Other(Please Specify Country) 其他(請註明國家)			
Office Telephone / Fax No. 辦公室電話號碼/ 傳真	Telephone Number 電話號碼	Fax Number 傳真號碼				
Contact Information & Address 通訊資料及地址	Address (1) Type 地址類別	<input type="checkbox"/> Registered # 公司註冊 #	<input type="checkbox"/> Trading # 營業#	<input type="checkbox"/> Correspondence 通訊	<input type="checkbox"/> Others (please specify) 其他 (請說明)	
	Address(1) Details 地址資料					
	Postal Code 郵政編號	<input type="checkbox"/> Other(Please Specify Country) 其他(請註明國家)				
	Address (2) Type 地址類別	<input type="checkbox"/> Registered # 公司註冊 #	<input type="checkbox"/> Trading # 營業#	<input type="checkbox"/> Correspondence 通訊	<input type="checkbox"/> Others (please specify) 其他 (請說明)	
Address(2) Details 地址資料						
	Postal Code 郵政編號	<input type="checkbox"/> Other(Please Specify Country) 其他(請註明國家)				
	Email Address 電郵地址					

## Client's Declaration 顧客聲明:

# If you are updating the specific information, please provide the required proof.  
假如閣下需要新增或更改此特定資料, 請提供所須之證明。

- I/We agree that I/we shall provide further proving document(s) for the above new information if AYERS Alliance Financial Group Limited ("AAFG") makes the request to me/us and I/we understand and accept that AAFG has the right to keep my/our account information unchanged in the absence of adequate proof to the new information provided above;  
本人/吾等同意, 在AAFG向本人/吾等要求之下, 本人/吾等將會為上述資料提供證明文件, 本人/吾等亦明白及接受在缺乏證明文件的情況下, AAFG有權對本人/吾等之帳戶資料不作出任何更改;
- I/We agree that AAFG shall not be obliged to issue the confirmation notice for the above change of my/our account information to me/us and that AAFG has the right on deciding the effective date of the change;  
本人/吾等同意AAFG無須發出上述更改本人/吾等帳戶資料之確認通知書予本人/吾等, 並同意AAFG有權決定上述資料更改之生效日期;
- I/We hereby agree to indemnify, AAFG from and against all and any losses, damages, interests, costs, expenses, actions, demands, claims and/or proceedings of whatsoever nature which AAFG may incur and/or sustain as a consequence of any business act, transfer and/or transaction done or undertaken pursuant to or by virtue of this account information change.  
AAFG按本帳戶資料更改作出之任何過帳、交易及/或一切商業行為所引發的任何損失, 損害賠償, 利息, 費用, 開支, 訴訟, 索償及/或任何性質的訴訟費, 本人/吾等同意負起全數賠償責任。

Account authorized person(s) signature(s) and Company chop  
戶口授權/獲授權代表人簽署 及公司印章

Name of Signatory(ies)  
簽署人姓名